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“Waarom een rode loper voor Pegida pal voor de deur van de Ulu Moskee?!” 
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Tot onze verbijstering hebben we afgelopen vrijdagavond moeten toezien hoe de 
burgemeester de haatdemonstratie van de racistische anti-moslimbeweging Pegida pal voor 
de Ulu Moskee heeft gefaciliteerd. Deze haatdemonstratie had geen ander doel dan het 
verstoren van de openbare orde, haat zaaien en het intimideren en provoceren van de 
moslimgemeenschap. 
 
Utrechters en zeker de islamitische gemeenschap zijn zeer teleurgesteld in de rol die de 

burgemeester hierin heeft gespeeld. Laat duidelijk zijn dat wij dit soort taferelen rondom 

een moskee niet dulden. Een dergelijke haatdemonstratie mag nooit meer rondom een 

moskee plaatsvinden.  

 

Wij hebben hierbij de volgende vragen: 

1. WAAROM liet de burgemeester de haatdemonstratie doorgaan terwijl 

wanordelijkheden en verkeershinder te voorzien waren en de burgemeester 

voldoende reden had om het op deze plaats te verbieden? 

2. WAAROM heeft de burgemeester dit keer op het moskeeplein een rode loper gelegd 

voor rechtsextremisme terwijl dezelfde burgemeester en ook de rechter afgelopen 

mei een vergelijkbare haatdemonstratie op het moskeeplein hebben verboden en 

verplaatst? WAAROM kon dat ook niet deze keer? 

3. WAAROM heeft de burgemeester het grondrecht van moslims om het avondgebed in 

de Ulu-moskee te voldoen beperkt omwille van de haatdemonstratie van Pegida? 

4. WAAROM stortte de burgemeester een prachtig woonwijk in zoveel ellende? 

5. WAAROM moesten de vrijwilligers van de moskee en jongerenwerkers als 

ordetroepen dienen en gevaar lopen? Had de gemeente alle aansprakelijkheid op 

zich genomen als deze mensen iets zou overkomen? 

6. WAAROM noemt de burgemeester de tegendemonstranten in zijn brief 

“relschoppers” terwijl er geen waardeoordeel wordt uitgesproken over de racistische 

anti-moslimbeweging Pegida en haar haat zaaiende provocatieve actie? 

7. Is de gemeente bereid om de schade die de Ulu-moskee en de omliggende 

ondernemers hebben geleden te vergoeden? Zo niet, waarom niet? 


